
 

 

 

Reactie wethouder Maud Hulshof op uitkomsten Stadsbijeenkomst Voedsel op 10 januari 2024 

 

Beste inwoners, 

Wat was de Stadsbijeenkomst Voedsel op 10 januari een mooie avond. Het werd weer eens duidelijk 

dat er enorm veel betrokken mensen met kennis, ervaring en goede ideeën zijn in onze stad.  

Er is een grote lijst suggesties uit de avond gekomen. We zijn die nu stuk voor stuk aan het bekijken 

om vervolgens waar mogelijk stappen te zetten om die uit te voeren en te koppelen aan bestaande 

initiatieven. Hier wil ik graag reageren op de drie suggesties die in de groepen verder waren 

uitgewerkt. 

Een groep werkte aan het thema ‘inclusief en gezond voedsel’. Zij geven ons mee om ‘niet een 

waardeoordeel te hangen aan wel of niet vegetarisch eten’. Ze wensen dat de gemeente zorgt voor 

lokale toegankelijke en duurzame initiatieven voor dierlijke producten, en culturele uitwisseling 

stimuleert rondom voedsel. Die uitwisseling is een heel mooi idee en daar zullen we dit jaar meer op 

inzetten. 

Een andere groep roept op tot meer grond voor boeren, volkstuinen en gezamenlijke tuinen. Sinds 

deze collegeperiode voeren we als gemeente weer een actiever grondbeleid, juist omdat wij ook zien 

dat we alleen dan invloed kunnen hebben op grondgebruik. De recente aankoop van een 

volkstuincomplex is daar een voorbeeld van. We zien dus wel degelijk het belang van grond voor 

ecologische voedselproductie. Zeker bij Wageningse inwoners leeft deze wens heel sterk. Tegelijk is 

dit niet altijd heel simpel want, zoals in de rest van Nederland, is er grote druk op de grond.  

De derde groep werkte het idee uit om meer veganistisch eten in de horeca te krijgen. Het idee van 

een workshop voor Wageningse chefs door de kok van restaurant De Nieuwe Winkel is een hele 

leuke suggestie. We gaan zeker bekijken in hoeverre dit een optie is. Verder blijven we inwoners 

stimuleren en verleiden om eens wat vaker plantaardig te eten, ook via onze communicatiekanalen.  

We zijn als gemeente heel trots op onze inwoners, die samen met ons zorgen dat onze stad 

gezonder, duurzamer en inclusiever wordt. Schroom niet om ook door het jaar heen bij ons aan te 

kloppen. Voor goede ideeën en initiatieven staat onze deur altijd open! 

 

Maud Hulshof 

Wethouder Voedsel 

Gemeente Wageningen 

Maart 2024 

 

  



ENGLISH 

Reaction Alderman Maud Hulshof to the City Meeting Food on 10 January 2024 

 

Dear residents,  

What a wonderful evening the City Meeting on Food was on January 10th. It once again became clear 

that there is a tremendous number of engaged people with knowledge, experience, and great ideas 

in our city.  

A large list of suggestions emerged from the evening. We are now looking at each one in turn to 

then, where possible, take steps to implement them and link them to existing initiatives. Here, I 

would like to respond to the three suggestions that were further elaborated in the groups.  

One group worked on the theme of 'inclusive and healthy food'. They advise us not to 'attach a value 

judgment to whether or not to eat vegetarian'. They wish for the municipality to ensure local 

accessible and sustainable initiatives for animal products, and to stimulate cultural exchange around 

food. This exchange is a very nice idea, and we will focus more on this year.  

Another group calls for more land for farmers, community gardens, and shared gardens. Since this 

council period, as a municipality, we have been pursuing a more active land policy again, precisely 

because we see that this is the only way we can influence land use. The recent purchase of a 

community garden complex is an example of this. So, we definitely see the importance of land for 

ecological food production. This desire is very strong among the residents of Wageningen. At the 

same time, this is not always very simple because, as in the rest of the Netherlands, there is great 

pressure on the land.  

The third group developed the idea to get more vegan food in the hospitality industry. The idea of a 

workshop for Wageningen chefs by the chef of the restaurant De Nieuwe Winkel is a very nice 

suggestion. We will definitely look into the extent to which this is an option. Furthermore, we 

continue to encourage and entice residents to eat plant-based more often, also through our 

communication channels.  

As a municipality, we are very proud of our residents, who together with us ensure that our city 

becomes healthier, more sustainable, and more inclusive. Do not hesitate to knock on our door 

throughout the year. Our door is always open for good ideas and initiatives! 

 

Maud Hulshof 

Alderman Food 

Municipality Wageningen 

March 2024 

 

 


